
J e g y z ő k ö n y v

Készült: A  Balmazújvárosi  Közös  Önkormányzati  Hivatal  Tanácskozótermében  (4060 
Balmazújváros,  Kossuth  tér  4-5.)  Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Intézményfelügyeleti, 
Szociális és Közbiztonsági Bizottság 2014. november 18-i munkaterv szerinti nyílt üléséről.

Jelen vannak:           
Bizottság részéről: Szarvas Endre bizottsági elnök

Szabóné Sándor Judit bizottsági tag
Tóth Attila bizottsági tag
Béresné Lőrincz Erzsébet bizottsági tag
Végh István bizottsági tag

Balmazújvárosi Közös 
Önkormányzati Hivatal részéről: Dr. Bencsik Judit aljegyző

Csiha Gábor hatósági osztályvezető
Takács Erika közművelődési ügyintéző

Továbbá:
Egyesített Óvoda és Bölcsőde Intézmény részéről: Vezendi Andrásné intézményvezető

Szarvas Endre bizottsági elnök köszönti az ülésen megjelenteket, majd megállapítja, hogy a Bizottság  
5 fővel határozatképes.

Balmazújváros Város Önkormányzat Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottsága 5  
igen szavazattal elfogadta az alábbi napirendet.

Nyílt ülés
1.  Előterjesztés  a  szociális  ellátások  helyi  szabályairól  szóló  15/2013.  (IV.25.)  önkormányzati  
rendelet módosítása tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester
2. Előterjesztés az Egyesített Óvoda és Bölcsőde Intézmény Szervezeti és Működési Szabályzatának,  
valamint házirendjének véleményezése tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester
3. Előterjesztés a Veres Péter Kulturális Központ alapító okirata módosítása tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

Zárt ülés
1.  Előterjesztés  a  "Balmazújváros  Sportjáért",  valamint  "Az  év  sportolója  Balmazújváros  2014."  
kitüntető címek odaítélése tárgyban
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

1. napirend:  Előterjesztés  a  szociális  ellátások  helyi  szabályairól  szóló  15/2013.  (IV.  25.)  
önkormányzati rendelet módosítása tárgyában
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Szarvas Endre bizottsági elnök
Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdése van-e valakinek? Vélemény, hozzászólás?

Dr. Bencsik Judit aljegyző
A költségvetési  fedezet  rendelkezésre  áll,  eredetileg  is  be  lett  tervezve  a  költségvetésünkbe.  Az 
előterjesztés azért készült, hogy amikor a nyugdíjasoknak vannak hirdetve különböző akciók, ott az 
elszámolásnál ne legyenek gondok.

Csiha Gábor hatósági osztályvezető
Ez nem változtatja a kiadásainkat, mert ha veszek egy példát, a 15x4 kezelés eddig is 18 ezer forintba 
került. Úgy szól a helyi rendeletünk, hogy attól függően, hogy Balmazújváros kártyával rendelkező 
öregségi vagy rokkant nyugdíjasról van szó, vagy egyéb Balmazújváros kártyával rendelkező, ennek 
az 50 vagy 25%-át téríti az önkormányzat. Ha azt akarja a szerv, hogy ne kelljen ezért fizetni, tehát 
ingyenessé akarja tenni,  azért  nem tudja megoldani,  mert  jelenleg úgy van az elszámolás,  hogy a 
kifizetett számláknak az 50 vagy a 25%-át térítjük meg. Ha nem fizet be összeget, akkor nincs mit 
megtéríteni.  Ha ezt  fix  térítési  díjra  tesszük,  akkor  vegyük  a 18 ezer  forintot,  ha megszavazza  a 
testület ezt az előterjesztést, akkor a 18 ezer forint 50%-át alapban megtéríti, nem számlával igazoltan, 
hanem a kezelések igazolását követően, és azt tudja mondani a Balmazaqua Kft., hogy ő viszont nem 
kér  érte ellenszolgáltatást,  így 9 ezer  forintért  ez úgymond ingyenessé tehető.  Jelenleg nem tudja 
ingyenessé tenni, mert ha nem fizet be semmit, nincs mit visszatéríteni. Tehát ne a számla után kelljen 
a 15x4 kezelést visszatéríteni,  hanem a kezelés megléte után. Ez egy technikai kérdés, nekünk ez 
plusz kiadást nem jelent.

Szarvas Endre bizottsági elnök
Ki az, aki egyetért a rendelet-tervezettel?

5 jelenlévő bizottsági tag közül 5 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 5 bizottsági tag igennel  
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

71/2014. (XI. 18.) sz. ISZKB határozat:

A szociális ellátások helyi szabályairól szóló 15/2013. (IV. 25.) önkormányzati rendelet 
módosítása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Intézményfelügyeleti,  Szociális és Közbiztonsági Bizottsága a 
szociális  ellátások  helyi  szabályairól  szóló  15/2013.  (IV.  25.)  önkormányzati  rendelet  módosítása 
tárgyában készült előterjesztés rendelet-tervezetét elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

2. napirend: Előterjesztés az Egyesített Óvoda és Bölcsőde Intézmény Szervezeti és Működési  
Szabályzatának, valamint házirendjének véleményezése tárgyában

Szarvas Endre bizottsági elnök
Köszöntöm az intézményvezető asszonyt. Van-e kiegészítése az előterjesztéssel kapcsolatban?

Vezendi Andrásné intézményvezető, Egyesített Óvoda és Bölcsőde Intézmény
A Szervezeti  és Működési Szabályzat,  illetve a házirend módosítására az új óvodának a létrejötte 
miatt volt szükség. Illetve a székhely áthelyezése az, ami változást jelentett ebben. Az új óvoda, mint 
Százszorszép óvoda létrejötte,  azt vonja maga után, hogy a Ságvári óvoda épülete és a Szigetkert  
óvoda épülete kivezetésre került az alapító okiratból és ily módon, mivel a két feladatellátási hely 
most  már  egy helyen  látja  el  a  feladatát,  egy új  nyitvatartást  és  zárást  kellett,  hogy a  szülőkkel 
közösen generáljunk és ezek a változások kerültek átvezetésre. 
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Az óvoda elnevezése különös módon történt, mert azt írja elő a névválasztásra vonatkozó rendelkezés, 
hogy a névválasztást olyan módon kell megtenni, hogy ki kell kérni a nevelőtestület véleményét és 
akkor meg van határozva, hogy milyen típusú nevek közül lehet választani. Viszont az én kollégáim 
kitalálták  azt  még a nyáron,  hogy egy facebook-os  szavazást  indítanak  el  a  szülők között,  mivel 
mindenki  nagy érdeklődéssel fogadta az új óvoda létrejöttét,  mindenkit  nagyon érdekelt,  hogy mi 
zajlik,  mi  történik.  Így  aztán  véleményt  nyilváníthattak  a  szülők  is  a  nevelőtestület  mellett  és  a 
Százszorszép név kapta a legtöbb szavazatot. 

Szarvas Endre bizottsági elnök
Kérdés, vélemény, hozzászólás van-e? Ki az, aki egyetért a határozati javaslattal?

5 jelenlévő bizottsági tag közül 5 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 5 bizottsági tag igennel  
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

72/2014. (XI. 18.) sz. ISZKB határozat:

Az Egyesített Óvoda és Bölcsőde Intézmény Szervezeti és Működési Szabályzatának, 
valamint házirendjének véleményezése tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottsága az 
Egyesített  Óvoda  és  Bölcsőde  Intézmény  Szervezeti  és  Működési  Szabályzatának,  valamint 
házirendjének  véleményezése  tárgyában  készült  előterjesztés  határozati  javaslatát  elfogadásra 
javasolja a Képviselő-testületnek.  

3. napirend:  Előterjesztés  a  Veres  Péter  Kulturális  Központ  alapító  okirata  módosítása  
tárgyában

Szarvas Endre bizottsági elnök
Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdése van-e valakinek? Vélemény, hozzászólás?

Dr. Bencsik Judit aljegyző
A régi múzeumépületet már nem használják, mert a Semsey Andor múzeum a kastélyba átkerült. Ez a 
régi épület a városközpont rehabilitációs pályázatba be lett vonva, vannak elképzelések, amelyeket el 
is fogadott az ÉARFÜ. Az alapító okiratban feladatellátási helyként fel volt tüntetve a Debreceni utca 
és ezt kivettük.

Szarvas Endre bizottsági elnök
Ki az, aki egyetért a határozati javaslattal?

5 jelenlévő bizottsági tag közül 5 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 5 bizottsági tag igennel  
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

73/2014. (XI. 18.) sz. ISZKB határozat:

A Veres Péter Kulturális Központ alapító okirata módosítása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Intézményfelügyeleti,  Szociális és Közbiztonsági Bizottsága a 
Veres Péter Kulturális Központ alapító okirata módosítása tárgyában készült előterjesztés határozati 
javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.  
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Szarvas Endre bizottsági elnök
Jelezni  szeretném,  hogy megkérnénk  a  Városgazdálkodási  Kft.  vezetőjét,  hogy az  önkormányzati 
lakásokkal kapcsolatban készítsen egy kimutatást a következő bizottsági ülésre, hogy mégis tudjuk, 
hogy ki fizet,  ki nem, melyek azok a lakások, amelyek kiadhatók lennének, de terheltek,  tartozást 
hagyott hátra a lakó.

Mivel több napirend nem volt és kérdés, hozzászólás nem merült fel,
 így a bizottság elnöke az ülést bezárta.

K.m.f.

Szarvas Endre
bizottsági elnök

Szabóné Sándor Judit
bizottsági tag

Szarvas Zsuzsa
jegyzőkönyvvezető
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